
Fra: Bjørn Marchmann Andersen <marbjo1962@gmail.com>
Sendt: torsdag 28. oktober 2021 07:34
Til: Mette Robertsen
Emne: Re: Vedr. forhåndskonferanse gbnr 245/34

Hei og god morgen.
Takk for tilbakemelding.
Jeg tenker i første runde at jeg takker ja til et referat.
Viser til tidligere info, og at formålet mitt er å få informasjon om hva som er innenfor rammene om hva
som kan bebygges på eiendommen.

Mvh
Bjørn M. Andersen

fre. 22. okt. 2021 kl. 12:33 skrev Mette Robertsen <mette.robertsen@alver.kommune.no>:

Hei Bjørn,

Hendvendelsen gjeld din førespørsel om forhåndskonferanse, avklaring om rammeløyve mm. gnbr
245/34.

Kommunen har no sett på saka, og vil foreslå å gje deg eit referat som alternativ til å avholde eit møte.
Referatet vil gje deg ei orientering om rammeføresetnader for dei aktuelle teigane, krav knytt til
plangrunnlag, dispensasjonar, infrastruktur, lovverk mm.
Løyve til rammetillatelse er ikkje mogleg å konkret ta stilling til, ettersom det vil avhenga av fleire
forhold knytt til det aktuelle tiltaket det søkes løyve til. Eit referat vil altso opplyse deg om dei
føresetnader som blir lagt til grunn, og dette gjev grunnlag for vidare handsaming.

Tenkjer du det er greit med et referat, gis du mogleghet til å komma med spørsmål i ettertid.

Det er fullt mogleg å ha eit møte her, om du framleis ynskjer.
Fint om du kan gje ein attendemelding på kva du tenkjer er høveleg for deg.

Vennleg helsing
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--  
Vennlig hilsen Bjørn  


